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2023Z07888 

Vragen van het lid Tjeerd de Groot (D66) aan de Minister van Landbouw, 
Natuur en Voedselkwaliteit over het bericht «Nederlandse vissers gebruiken 
illegale netten om extra sliptong te vangen» (ingezonden 4 mei 2023). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Nederlandse vissers gebruiken illegale netten 
om extra sliptong te vangen»?1 

Vraag 2
Hoe reageert u op het bericht dat binnenkuilen (een economisch delict) al 
jaren aan de gang is? 

Vraag 3
Welke stappen heeft u (met de Vissersbond) gezet, naast het vullen van 
vacatures bij de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA) voor een 
betere handhaving, om het binnenkuilen te stoppen? 

Vraag 4
Binnen de Europese Unie (EU) schiet controle ook tekort, hoe werkt u samen 
met andere lidstaten om deze praktijk te voorkomen en de algemene 
handhaving in de visserijsector te versterken? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat er meer controleschepen nodig zijn, omdat sommige 
vissers elkaar informeren over het controleschip van de NVWA en het 
binnenkuilen laten afhangen van de pakkans, en hoe gaat u dat realiseren? 

Vraag 6
Op welke termijn denkt u dat de toegenomen capaciteit bij de NVWA het 
gewenste effect gaat hebben en hoe monitort u dit? 

1 Volkskrant, 29 september 2022, «Nederlandse vissers gebruiken illegale netten om extra 
sliptong te vangen» (https://www.volkskrant.nl/economie/nederlandse-vissers-gebruiken-
illegale-netten-om-extra-sliptong-te-vangen~b49ce069/)
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Vraag 7
Kunt u de Kamer voor het commissiedebat NVWA, gepland op 31 mei 2023, 
informeren over alle stappen die u zet om de handhaving in de visserijsector 
te verbeteren en de Kamer informeren over de knelpunten die daarbij spelen?
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